



7 suku



1 Allah percaya ing ' **suku** '.

1 Sang Yehuwah: s sesanti long term kanggo umat manungsa. Tansah ana sing saka 7 suku karo 7 basa utama & akeh dialèk. **Globalisasi ngancurake sesanti iki, nggawe globalisasi Anti 1 Pengeran.**

7 Suku sing **1GOD** ' s wong urip ing **7 Provinsi**

& Akeh shires manggen ing harmoni karo Habitat!

1 Allah digawe manungsa dadi sosial, seeking perusahaan liyane.

HE lan **SHE** ngupaya saben liyane kanggo mate & Multiply, memitran, kanggo nuduhake, miwiti kulawarga. Kulawarga anyar socializes karo EX- dhewe niat kulawarga & karo kulawargané: **masyarakat urip (shire)**.
komunitas tanggané nggabungake dadi Suku!

Suku urip cara Custodian Guardian. Suku-urip kasusun saka unit kulawarga (**HE, SHE, Anak, Pets ..**) . **Unit Family nggabungake kanggo mbangun masyarakat (Shire) tanggung jawab sosial, integritas moral kanggo nguber apik umum kanggo kabeh.**

Dadi & mundhakaken kulawarga gaweyan gabungan (**Tuwane, guru, medics**) saka Community a. **HE, SHE, kulawarga sing manggon ing rentals Community Cluster Housing diwenehake dening Shire! HE lan SHE buruh dipunginaaken ing kelipatan, ' wmw ' (Minimal blanja saben minggu)** . Kulawarga rawuh Education Community & nggunakake Health Community.

Padha ngormati dhialèk, tuwa, warisan, tradhisi lan lampahing laku kawruh. **HE lan SHE** apa Tugas Komunal & nampa ing bali Rights Community. Padha milih komite karo perwakilan wityaksono. Padha Volunteer. Padha percaya ing ngaben kanggo nyetel Soul free lan kanggo kesehatan masyarakat. **HE lan SHE** ing Funday rawuh Gathering lan bakal kanggo tema Fun-Day. **HE lan SHE** nggunakake Manajemen wektu New Age. Padha nggunakake **Hukum giver Manifest** minangka panuntun.

governance

Suku kudu Governance! Biyung Custodian ndhukung 2 undakan

Governance, spiritual & politik. Spiritual 2 undakan, lokal: ' Gathering ', Provinsi:' Oratorium '. Politik iku 2 undakan, lokal ' shire ', Provinsi:' Parlemen '.

Governance rawuh liwat kapilih witjaksono (HE, SHE) perwakilan. wakil witjaksono kapilih mbentuk misahake panitia (By skills) Responsibilities. Kepemimpinan dening 1 Harapan! Governance dening panitia kapilih iku padha.

A panitia wis perwakilan witjaksono HE & SHE. A Gathering wis panitia kapilih 7 HE lan 7 SHE sing mbentuk ' Klan '. The Oratorium wis panitia kapilih 7 HE lan 7SHE sing mbentuk ' Orackle '. A panitia Shire wis 2 kapilih (1 HE, 1 SHE) + Advisors sing mbentuk ' Dewan '. Parlemen kasusun saka kapilih 35 lan 35 SHE. Iki kapilih banjur milih 7 HE & 7 SHE kanggo mbentuk Government.

Governance perlu Tanggung. Governance ndadekake Aturan & enforces aturan iki. Aturan sing adhedhasar Kehakiman Social & kekuatan Moral. pelaksanaane aturan netepake Bebener tangan metu Sentences prentah migunakake Rehabilitation lan rugi sing padha menehi Kehakiman!

Justice a! BASIC! perlu manungsa. Justice penting kanggo komunitas kanggo dienggo & urip. Justice wis netepake 'bebener' lan mbenerake Ing Kehakiman. Justice wiwit karo "YOU". Sampeyan kudu 'Namung'. Kang Cukup minangka pondasi saka kang 'Kehakiman' mundhak munggah. Kang Cukup lan nampa Kehakiman becik. Kasunyatan sing ana wong adil sing nggawe Ing Kehakiman. Saben wong wis sipil moral (Umum) tugas kanggo mbusak Ing Kehakiman. suku:

	Province:	Language:	
Afrika	Afrika	Arab	7 gaib, asil ing: 7 Suku, 7 Provinces, akeh Shire kang, 7 Basa, akeh
Amazon Amazonia	Spanyol		Dialects. Kabeh Provinces house 3 +
American	Amerika	American	1 Races (Integrity rasis)
European	Europa	German	
Mongolian Mongolia	Mandarin		lan akeh anakan mixed.
Oceanian	Oceania	Indonesia	
Persindian Persindia	Hindi		

Suku masyarakat urip cara Custodian Guardian. Join us.

Kanggo aplikasi Governance 7 Suku netepake 7Provinces:

Akhir